
 

Till kommunfullmäktige i Danderyd 

 

Motion om att kommunen vid upphandling skall 

ställa kravet att entreprenören har tillräcklig 

kapacitet för att kunna klara av att ploga våra 

trottoarer och transportera bort snön i sådan 

omfattning att även trottoarlösa vägar är säkert 

framkomliga för gångtrafikanter. 

 
Denna vinter har vi fått mer snö än på många tidigare vintrar. Tyvärr 

har det medfört att trottoarer har varit dåligt röjda eller inte röjda alls. 

Det har på många ställen inte varit möjligt att gå med barnvagn på 

trottoarerna utan föräldrarna har varit tvungna att gå ut med vagnen i 

körbanan därför att de varit oplogade.  

 

Också barn och ungdomar på väg till skolan och vuxna Danderydsbor 

på väg till bussen eller affären har tvingats ut i körbanan. På de vägar 

som saknar trottoarer har det ibland legat så mycket snö kvar att man 

tvingats gå mitt i körbanan. Det innebär att Danderydsborna utsatts för 

stora risker i vintermörkret. 

 

Enligt uppgift har det också varit problem med vart snön skall 

transporteras. 

  

Med hänvisning till ovanstående föreslår vi kommunfullmäktige 

besluta uppdra åt berörda organ 

 

att vid upphandling kräva att entreprenören skall ha tillräcklig 

kapacitet för att kunna klara av att inom rimlig tid ploga våra 

trottoarer och transportera bort snön i sådan omfattning att även 

trottoarlösa vägar är säkert framkomliga för gångtrafikanter. 

  

att i god tid före nästa vinter se ut lämpliga områden tillräckligt 

stora för tippning av snö också när det kommer stora mängder. 

 

Danderyd den 15 mars 2010  

 

 

Siv Sahlström (C) 

 


